
GSK阀门阴极剥离测试 
欧洲质量协会的重度防腐蚀认证（GSK）是经由德国质量保证及质量等级研究院（RAL）认可的防腐认证。

它在涂层技术上率先制定了一系列质量和检测标准，并且定义了涂层系统、材料、工艺和质量的保证条款。环氧

树脂涂层的GSK要求达到甚至超越了相关国家和全球性的标准化要求（比如DIN，ISO）。通过GSK认证的阀门能

提供一个高质量，全面的防腐涂层，符合饮用水的卫生要求。 

GSK RAL-GZ 662特殊质量和检验中规定的对涂装工艺的认证测试，要求对涂层进行阴极剥离测试，GSK成

员必须要求阴极剥离测试，并由GSK专业人员实地考察认证。GSK德国使用的就是IPS的阴极剥离仪器，目前巴斯

夫BASF，埃维柯AVK，阀安格VAG…….以及他们上下游供应链单位都具有IPS阴极剥离测试系统。申请GSK认证

时，GSK会推荐使用我公司产品及服务，方便对标。 
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The P-M 100 is a modular system. It is a pure potentiostat, galvanostat mode is not available. 

The P-M 100 is conscious a very simple device, which is used for series measurements. Here, the focus is on 
hold experiments (e.g. research of coatings). The settings have to be made manually. The measurement values 
can be read from the two digital displays for current and potential. The potentiostat has a maximum current of 
±100 mA with a compliance voltage of ± 11 V. It has two current ranges, namely 100 mA and 20 mA. A light-
emitting diode is used as an indicator of the internal potential = OCP and as overload display. For the adjustment 
of potential a nominal voltage generator with ± 2 V is used.  
P-M 100 is available as a single device in a case but also with up to 4 modules in one case. If needed, a data
logger for data acquisition and storage is also available.

Accessories 

Cathodic Disbondment Test Cell 

Test cell for tests according to DIN Norm 30670, 
DIN EN ISO 15711, ISO 21809 Part 1 Annex H, 

ASTM G-8, ASTM G-42.  

Description

 

 

Overview 

  Potentiostat 

• Used for coating research experiments

• Manually operated

• Cathodic Disbondment Test

• Multichannel system

• Datalogger (optional)

P-M 100
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